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Årsmøte i WarpCrew 2009  Referat

Metropolis 27. januar 2009 kl. 17:10

Tilstede:

Totalt: 11
10 med stemmerett, 1 styremedlem uten medlemsskap

Hallvard Nygård, Bård I. Skjæveland, Henrik Øgård, Ørjan Jåsund, Jonas Bye, Øystein Andreassen, Marius 
Wahl, Eirik Håland, Andreas Rygg, Christer Tysdal.

Ikke medlem:
Torbjørn Søyland (styreleder)

Vedlegg:
Dette referatet har følgende vedlegg:

• Vedlegg 1  Styrets årsberetning

• Vedlegg 2  Budsjett 2009

1. Konstituering

a) Valg av ordstyrer: Torbjørn Søyland ble valgt

b) Valg av referent:  Hallvard Nygård ble valgt

c) Valg av to referatsignatører: Henrik Øgård og Ørjan Jåsund ble valgt

d) Godkjenning av innkalling: Innkallingen ble godkjent

e) Eventuelle fullmaktssaker:  Ingen fullmaktssaker ble fremmet

2. Regnskap for 2008 (vedtak)
Bård I. Skjæveland orienterte om regnskap for arrangementer og resultatregnskap for 2008.

➔ Regnskapet for 2008 ble enstemmig godkjent

3. Styrets årsberetning (orientering)
Torbjørn Søyland orienterte om styrets arbeid i 2009. Se vedlegg for selve årsberetningen.

4. Forslag / eventuelt (diskusjon/saksfremlegg)
Ingen inkomne forslag.

5. Budsjett for 2009 (vedtak)
Torbjørn Søyland orienterte om budsjett. Budsjettet ble enstemmig godkjent.
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6. Vedtektsendringer  (vedtak)
Det ble fremmet 2 vedtektsendringer:

➔ Forslag 1

 Forslaget kom fra styret.

 Endring av §2.2 Valg. Stryking av "Medlem 1 (for 1 år)" samt "Medlem 2 (for 1 år)" og ny tekst  
under punktene:
"Styret kan velge å innstille opp til to ekstra personer til arbeidsutvalget som også velges av 
årsmøtet. Samme regler for valg og periode gjelder som for resten av arbeidsutvalget"

 Tilleggsforslag fra Bård I Skjæveland

 I stede for å styrke punktene så ønskes det "02 arbeidsutvalgsmedlemmer (for 1 år)" og annen 
tekst under punktene:
"Styret innstiller på antall arbeidsutvalgsmedlemmer"

 Forslaget fra styret ble trukket og Bårds vedtektsendring ble lagt fram for votering.

 Forslag 1 ble vedtatt mot 1 stemme.

➔ Forslag 2

 Forslag kom under årsmøtet fra Hallvard Nygård

 Endring av §2.1 Årsmøtet fra "med minst to ukers varsel via epost samt annonsering på  
nettsider." til "med minst to ukers varsel via sms, epost samt annonsering på nettsider."

 Forslag 2 ble enstemmig vedtatt.
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7. Valg (valg)

• Bård I. Skjæveland ble enstemmig valgt til nestleder
• Bjørn Gunnar Modalsli Knudsen ble enstemmig valgt til styremedlem 2
• Ørjan Jåsund ble enstemmig valgt til styremedlem 3
• Hallvard Nygård ble enstemmig valgt til AUleder
• Christer Tysdal ble enstemmig valgt til WZsjef
• Andreas Rygg ble enstemmig valgt til markeds og sponsorsjef
• Henrik Øgård ble enstemmig valgt til AUmedlem 1
• Eirik Håland, Øystein Andreassen og Marius Wahl ble presentert som kandidater

○ Eirik Håland ble valgt med mer enn 50 % av stemmene til AUmedlem 2
• Henrik Øgård og Marius Wahl ble presentert som kandidater

○ Henrik Øgård ble valgt med mer enn 50 % av stemmene til revisor

Sammensetning etter valg:

Styreleder: Torbjørn Søyland (valgt 2008 – 1 år igjen)
Nestleder: Bård I. Skjæveland
Styremedlem:  Piet Skjæveland (valgt 2008 – 1 år igjen)
Styremedlem 2:  Bjørn Gunnar Modalsli Knudsen
Styremedlem 3: Ørjan Jåsund

AUleder:  Hallvard Nygård
WZsjef: Christer Tysdal
Marked og sponsorsjef: Andreas Rygg
AUmedlem 1: Henrik Øgård
AUmedlem 2: Eirik Håland

Revisor: Henrik Øgård

Årsmøte hevet 17:55.
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Styrets årsberetning 
for 2008

Årsmøte i WarpCrew 2009  Referat – Vedlegg 1

Styret 2008
Leder Torbjørn Søyland 
Nestleder / økonomiansvarlig Bård I. Skjæveland 
Styremedlem 1 Piet Skjæveland 
Styremedlem 2 Bjørn Gunnar Modalsli Knudsen 
Styremedlem 3 Roger Zimmer 
Revisor Hallvard Nygård 

Det har i 2008 blitt avholdt 4 styremøter.

Arbeidsutvalget 2008 
Leder  Hallvard Nygård  
Warpzone sjef Christer Tysdal 
Markeds og sponsoransvarlig Thomas Kalve Pedersen 
AUmedlem 1 Henrik Øgård 
AUmedlem 2 Jonas Bye 

Økonomi og aktiviteter 
warpzone21 ble avholdt i høstferien 2008 i Turnhallen og hadde et underskudd på 32.253,. 
Kontingentinnbetalinger kommer utenom. 

Det har blitt avholdt et MetroLANarrangement i 2008 på Metropolis og arrangementet hadde et underskudd 
på 5,. Kontingentinnbetalinger kommer utenom. 

WarpCrew fikk i 2008 et positivt resultat på 31.773,. 

Medlemmer 
Ved utgangen av 2008 hadde WarpCrew 407 medlemmer (mot 484 i 2007 og 687 i 2006). 

WarpCrew vil takke 
Sponsorer, Stavanger kommune, Metropolis, og ikke minst crew og deltakere.
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